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PRECS I PREGUNTES PER AL PLE ORDINARI 
D’OCTUBRE 2023

PRECS

1.  Demanem  s’arregli  l’asfaltat  del  carrer  professor  Castelló, 
sobretot la part tocant al Carrer Sant Zenon.

2. Demanem es retiri la cinta abalisadora que hi ha actualment al 
pla  dels  frares  i  tornem  a  demanar  que  es  retiri  el  tancat 
provisional que fa molts anys hi és a la vorera.

3.  Demanem es col·loqui millor  el  tancat  de les obres del  mur 
entre el Carrer Olivar i el Paraiso.

4. Al ple passat hem demanat si el govern ens podia dir quants 
habitatges d’ús turístic estan reconeguts a Arenys i quants estan en 
tràmit. No tenim constància de resposta, ens la poden fer arribar?

PREGUNTES

1. Aquesta setmana hem tingut reunió tots els grups municipals 
amb els serveis tècnics per a parlar de les obres de les clarisses. 
Des  de  dita  reunió  s’ha  enviat  a  l’empresa  constructora  un 
requeriment per a que reprenguin l’obra?

2. Al ple passat vam preguntar sobre la recollida d’escombraries i 
la possibilitat que l’empresa renunciés al contracte i fer una nova 
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licitació.  A tot  això,  que  ja  es  prou  complicat,  s’ha  afegit  la 
possibilitat  d’una  vaga  dels  treballadors.  Quina  és  la  situació 
actual amb l’empresa? 

3. Hem llegit al web de l’ajuntament que hi ha hagut una trobada 
amb  l’Agència  Catalana  de  l’Habitatge  per  a  parlar  dels  pisos 
socials  del  Pla  dels  frares.  Han  vist  bona  predisposició  per  a 
abaratir els costos per part de la Generalitat? Quines actuacions 
s’han compromès a fer?

4. A l’estiu i especialment les nits dels caps de setmana ens trobem 
que hi ha molt soroll per vehicles amb escapament lliure:  motos i 
turismes que circulen per la riera. Es pensa fer alguna actuació per 
a minvar el soroll?

5.  El  19/10/2023  la  mesa  de  contractació  de  les  “Obres 
complementàries d'urbanització del Pla Parcial del Sector Bareu -
Paraiso”  va  proposar  la  contractació  a  EXCAVACIONES 
BERMUDEZ, SL . Ja s’ha fet l’adjudicació formal? Quan es farà 
el replanteig i l’inici de les obres?

6. Hem rebut critiques de l’estat de les dutxes del pavelló, no tant 
de neteja i més de polsadors trencats o de mal funcionament. Ens 
poden dir que es fa per el manteniment de les instal·lacions del 
PAV3?

7. Constantment ens demanen que en les instal·lacions esportives 
no estan prou vigilades en horaris de més afluència de les tardes i 
caps de setmana, ens poden dir quines intencions te aquest govern 
en cobrir totes les instal·lacions esportives amb personal de 
consergeria? 
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